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Protokół nr 1/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 14 maja 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Katarzyna Olejnik  - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

        Ledóchowskiej w Komornikach 

4. Pani Emilia Łaniewska  - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

          w Skrzynnie (DPS)  

5. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

6. Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum  

             Ogólnokształcącego im. Janusza  

            Korczaka w Wieluniu (II LO) 
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7. Pani Anna Pakuła    - inspektor ds. strategii, inwestycji  

        i pozyskiwania środków zewnętrznych  

        w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

         

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2023 - temat sesyjny.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2023 - temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński  

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o sposobie realizacji wniosku Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej w dniu 15.03.2024 r.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  

9. Przyjęcie treści projektu Aneksu do Porozumienia zawartego z Ministrem  

Edukacji Narodowej w sprawie zapewnienia realizacji zadań wiodącego  

ośrodka koordynacyjno - rehabilitacyjno - opiekuńczego na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.   
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10. Podjęcie decyzji co do ewentualnego złożenia skargi na Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi do Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie za lekceważenie radnych 

Rady Powiatu w Wieluniu, mieszkańców powiatu wieluńskiego oraz Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Waldemara Borczyka.  

11. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie uzyskania szczegółowej 

informacji na temat przebiegu budowy obwodnicy Wielunia w ciągu drogi 

krajowej nr 45 wraz z zapytaniem czy powyższa inwestycja nie jest zagrożona 

oraz czy jest procedowana zgodnie z wcześniejszymi planami GDDKiA  

w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 

22.04.2024 r. przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Krzysztofa Owczarka.    

12. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie przebudowy drogi krajowej  

nr 45 na odcinku Czarnożyły-Złoczew w związku z wnioskiem złożonym na LXXX 

sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Andrzeja 

Jażdżyka.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Konopnica.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję  

pn.: „Przebudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku pałacu na dom 

seniora dziennego pobytu - etap remont piwnic”. 
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla 

Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję 

pn.: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu Taczanowskich”.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu z przeznaczeniem  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące 

inwestycję pn.: „Wykonanie badań i prac konserwatorskich ołtarza bocznego  

pw. Miłosierdzia Bożego w kościele pw. Bożego Ciała w Wieluniu”.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

- dot. dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy  

w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Wykonanie badań i prac 

konserwatorskich rzeźb Św. Mikołaj Biskup i Św. Jan Nepomucen w kościele  

pw. Św. Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu”.  
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Parafii Katolickiej pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie z przeznaczeniem  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące 

inwestycję pn.: „Zabytkowy kościół w Dąbrowie. Prace przy wieży kościoła”.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru 

Sióstr Bernardynek w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Klasztoru 

Sióstr Bernardynek w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Konserwacja 

ratunkowa ołtarza głównego (2 ćw. XVIII w.) z kościoła Zakonu Sióstr 

Bernardynek pw. św. Mikołaja (1380 r.) w Wieluniu I etap”.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

członków Zarządu Powiatu w Wieluniu do składania oświadczeń woli w sprawach 

majątkowych w imieniu powiatu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2023 - temat 

sesyjny.  

22. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi w sprawie rozwiązania umowy 

użyczenia z dnia 23.02.2023 r. pomieszczenia nr 201 o pow. 10,35 m2, 

położonego na 2 piętrze budynku Starostwa Powiatowego w Wieluniu,  

za porozumieniem stron z dniem 17.05.2024 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 



6 
 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył I posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” zostanie rozpatrzony dodatkowy punkt,  
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a mianowicie „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii rozwoju ponadlokalnego 

regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030, w tym trybu konsultacji”. Następnie 

zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2023 - temat sesyjny.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2023 - temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński  

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o sposobie realizacji wniosku Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej w dniu 15.03.2024 r.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  

9. Przyjęcie treści projektu Aneksu do Porozumienia zawartego z Ministrem  

Edukacji Narodowej w sprawie zapewnienia realizacji zadań wiodącego  

ośrodka koordynacyjno - rehabilitacyjno - opiekuńczego na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.   
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10. Podjęcie decyzji co do ewentualnego złożenia skargi na Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi do Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie za lekceważenie radnych 

Rady Powiatu w Wieluniu, mieszkańców powiatu wieluńskiego oraz Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Waldemara Borczyka.  

11. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie uzyskania szczegółowej 

informacji na temat przebiegu budowy obwodnicy Wielunia w ciągu drogi 

krajowej nr 45 wraz z zapytaniem czy powyższa inwestycja nie jest zagrożona 

oraz czy jest procedowana zgodnie z wcześniejszymi planami GDDKiA  

w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 

22.04.2024 r. przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Krzysztofa Owczarka.    

12. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 

45 na odcinku Czarnożyły-Złoczew w związku z wnioskiem złożonym na LXXX 

sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Andrzeja 

Jażdżyka.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Konopnica.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję  

pn.: „Przebudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku pałacu na dom 

seniora dziennego pobytu - etap remont piwnic”.  
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję 

pn.: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu Taczanowskich”.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu z przeznaczeniem  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące 

inwestycję pn.: „Wykonanie badań i prac konserwatorskich ołtarza bocznego  

pw. Miłosierdzia Bożego w kościele pw. Bożego Ciała w Wieluniu”.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

- dot. dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy  

w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Wykonanie badań i prac 

konserwatorskich rzeźb Św. Mikołaj Biskup i Św. Jan Nepomucen w kościele  

pw. Św. Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu”.  
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji  

dla Parafii Katolickiej pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie z przeznaczeniem  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące 

inwestycję pn.: „Zabytkowy kościół w Dąbrowie. Prace przy wieży kościoła”.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru 

Sióstr Bernardynek w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Klasztoru 

Sióstr Bernardynek w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Konserwacja 

ratunkowa ołtarza głównego (2 ćw. XVIII w.) z kościoła Zakonu Sióstr 

Bernardynek pw. św. Mikołaja (1380 r.) w Wieluniu I etap”.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

członków Zarządu Powiatu w Wieluniu do składania oświadczeń woli w sprawach 

majątkowych w imieniu powiatu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2023 - temat 

sesyjny.  

22. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi w sprawie rozwiązania umowy 

użyczenia z dnia 23.02.2023 r. pomieszczenia nr 201 o pow. 10,35 m2, 

położonego na 2 piętrze budynku Starostwa Powiatowego w Wieluniu,  

za porozumieniem stron z dniem 17.05.2024 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej 

w Komornikach za rok 2023 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powitał 

Panią Katarzynę Olejnik - dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach oraz Panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zapytał, czy są pytania do sprawozdania. Udzielił głosu Panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił panią dyrektor  

o omówienie tematu współpracy z Fundacją Omenaa Foundation. Ponadto zapytał, 

czy starsze dzieci mają telefony komórkowe.   

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że mają telefony komórkowe.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy Dom Dziecka  

w Komornikach płaci za abonament.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie ma problemów  

z telefonami.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że okresowo bywały takie 

problemy, dlatego wprowadzono zwyczaje, że po pewnej godzinie dzieci nie używają 

telefonów – młodsze dzieci miały telefony oddawane do pokoju wychowawców.  



12 
 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że starsze dzieci mają 

telefony.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach potwierdziła. Dodała, że starają się, żeby to było 

na zasadzie odpowiedzialności. Przekazała, że są nocne obchody, więc 

wychowawca sprawdza czy dzieci używają telefonów. Zaznaczyła, że gdyby działo 

się tak ze starszymi dzieci, to musieliby być poddani większemu rygorowi, ale jak 

podkreśliła, nie było takiej potrzeby. Następnie omówiła sprawę Fundacji Omeny 

Mensah. Podkreśliła, że bardzo cieszy się z tej współpracy. Nadmieniła, że Fundacja 

dołożyła do zakresu swojego działania pomoc domom dziecka i bodajże 11 domów 

dziecka z Polski zostało wybranych, w tym Dom Dziecka w Komornikach. 

Nadmieniła, że to są ludzie, którzy bardzo czują potrzeby dzieci z domów dziecka.  

Zaznaczyła, że w ostatnim roku nawet zatrudnili psychologa dla wsparcia ich pracy. 

W jej ocenie jest to niesamowita Fundacja. Nadmieniła, że prezenty były zawsze  

na czasie, kiedy był koronawirus było to też wsparcie komputerowe, natomiast 

wycieczki, kolonie to są rzeczy nieprzypadkowe, przemyślane. Przekazała, że w tym 

roku współpraca, jeśli chodzi o kolonie, będzie kontynuowana. Podkreśliła, że jest 

ogromna radość z tej współpracy.  

  Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ta Fundacja sama 

się zgłosiła do Domu Dziecka w Komornikach.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że już nie pamięta, ale chyba ktoś 

ich znalazł na stronie i zapytał o taką potrzebę. Przekazała, że odpowiedziała,  

że są zainteresowani i zaczęła się współpraca.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odnośnie pytania Pana Jurdzińskiego 

dopytał, czy pani dyrektor ma wiedzę ile godzin, czy minut korzysta dziecko  

z telefonu, z Internetu, z mediów społecznościowych? Nadmienił, że można założyć 

blokady, że np. więcej niż 2h, 3h-4h nie można korzystać.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie liczyła dokładnie minut, jeśli 

chodzi o telefony, ale w momencie, kiedy wchodzi po południu i obserwuje co się 

dzieje, to widzi, że te dzieci ciągle nie siedzą. Wskazała, że są osoby pojedyncze  

– jedno dziecko, które nie potrafi odłożyć telefonu, ale większość dzieci w tej chwili 

współpracuje z nimi na tyle, że rozumie, że nie można korzystać mnóstwo godzin.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że „mnóstwo godzin” to jest 

pojęcie względne, bowiem dla jednego to jest 18h, a dla drugiego 2h. Powiedział, 

czyli pani dyrektor nie ma takiej wiedzy.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że w tej chwili  nie, ale jeżeli jest 

taka potrzeba, aby to zdiagnozować, to jest potrzebna współpraca wszystkich 

wychowawców równocześnie, aby to policzyć, zaobserwować, wręcz zanotować.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby np. teraz raz spojrzeć  

na zestawienie z dnia i to sprawdzić, żeby mieć taką wiedzę.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że są to też kontakty  

z najbliższymi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak, ale w telefonach 

można sprawdzić w historii czy to są, tzw. TikTok-i. Poprosił, aby np. raz w miesiącu 

taką kontrolę zrobić, choćby dla wiedzy wychowawców i pani dyrektor dla własnej 

wiadomości, żeby zobaczyć na jakich stronach przebywają dzieci. Zapytał  

czym się zajmuje 4 pracowników obsługi.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że są to: kucharka, magazynierka, 

sprzątaczka i palacz, natomiast zakres czynności jest dosyć szeroki, bo zarówno 

sprzątaczka, jak i magazynierka wchodzą po jednym dniu na kuchnię, ponieważ jest 

tylko jedna kucharka od poniedziałku do piątku do obiadu. Nadmieniła, że kolację 

dzieci same przygotowują. Kontynuowała, że wchodzą na weekendy, wspierają. 

Przekazała, że w ubiegłym roku mieli taką sytuację, że przyjęli 2 dzieci ponad stan. 

Zaznaczyła, że to były bardzo małe dzieci – chłopiec nie miał 5 lat, dziewczynka nie 

miała 7 lat. Poinformowała, że dzieci uczyły się u nich wszystkiego, podstawowych 

zasad, co omówiła. Dodała, że ww. dzieci generowały ustawianie dyżurów 

pracowników, ponieważ potrzebowały 100% uwagi i bardzo trudno było cokolwiek  

ze starszymi dziećmi ugotować, w ogóle poświęcić czasu tym starszym 

wychowankom, dlatego wprowadzili taką modyfikację. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zmierza do tego,  

że zapamiętał, że już był stan pracowników 14, tyle miało być, tak? 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że było więcej. Dodała, że mają 
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zmniejszenie. Przypomniała, że był jeszcze pracownik gospodarczy, którego nie ma  

i w tej chwili próbują sobie poradzi bez niego, zlecając pewne prace. Dlatego pojawił 

też pracownik na umowę zlecenie, który jest w trakcie nieobecności palacza, 

ponieważ palacz oprócz tego, że jest palaczem, naprawia wszystko w Domu  

i obsługuje park, więc są to stanowiska, które mają szeroki zakres.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że sprawozdanie jest za miniony rok. Zapytał o liczbę wychowanków z podziałem  

na wychowanków z powiatu wieluńskiego i spoza naszego powiatu oraz  

o perspektywę, czy w tym roku ktoś będzie odchodził.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że skierowanych mają do placówki 14 

dzieci, bo dzisiaj ma pojawić się skierowanie 2 dzieci, które mają przyjąć z zewnątrz. 

Nadmieniła, że jest 3 dzieci oczekujących z naszego powiatu – decyzję podejmie 

oczywiście sąd. Zaznaczyła, że są w Rodzinnym Pogotowiu Opiekuńczym poza 

naszym powiatem. Nadmieniła, że teraz odeszła 3 dzieci, co się rzadko zdarza, żeby 

w jednym czasie 3 dzieci odeszła, więc bardzo chciała, żeby je przejęli. Okazało się, 

że tato złożył wniosek do sądu, co omówiła. Zaznaczyła, że mają informację,  

że sprawa może rozstrzygnąć w ciągu miesiąca, ale również w ciągu pół roku. 

Podkreśliła, że nie mogą czekać i trzymać pustych miejsc, stąd zdecydowali się  

na przyjęcie dzieci spoza powiatu. To będzie 2 dzieci w wieku 8 lat i 10 lat, 

i są to dzieci z lekkim upośledzeniem. Dodała, że ma nadzieję, że pójdą  

do powiatowej szkoły specjalnej. Powtórzyła, że na te dzieci czekają.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał o liczbę dzieci  

z powiatu i spoza powiatu.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że jest ich 14. Jeżeli chodzi o podział, 

to było 9 z powiatu, jeden wieruszowski, jeden zgorzelecki, jeden kępiński  

i 2 nowych, czyli spoza powiatu 5. Reasumują jest 9 dzieci z powiatu wieluńskiego,  

5 dzieci spoza powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał o perspektywę 

odejścia w tym roku.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że będzie odchodził jeden chłopiec 

na koniec wakacji, który jest z naszego powiatu i który w sierpniu skończy 18 lat, 
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jedna dziewczynka z powiatu wieruszowskiego. Zaznaczyła, że bardzo chcą, aby 

znalazła miejsce w mieszkaniu terapeutycznym, więc w tę stronę idzie ich praca. Jest 

jeszcze jedna pełnoletnia dziewczynka, która ma już 18 lat, ale idzie do klasy III,  

więc chcieliby, aby skończyła szkołę chyba, że w międzyczasie dostanie mieszkanie. 

Przekazała, że jest na liście oczekujących w naszej gminie Wieluń, więc jeżeli 

znajdzie się takie godne mieszkanie, że nie będzie wymagało nakładów finansowych 

w wysokości np. 20 tys. zł, żeby to mieszkanie funkcjonowało, to ona odejdzie. 

Zaznaczyła, że jest to bardzo samodzielna dziewczyna, co omówiła.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania w tym punkcie. Udzielił głosu Panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił się z pytaniem do Pana 

wicestarosty, a mianowicie zostały zabezpieczone środki na projekt nowego Domu 

Dziecka. Zapytał, jak wygląda sprawa przetargu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że będzie 

robione zapytanie, w tym tygodniu spotkali się z Panią dyrektor oraz z Panią dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Nadmienił, że układają w zasadzie 

specyfikację na ten moment, żeby wszystko współgrało z przepisami, zarówno 

związanymi z pieczą, jak i budowlanymi.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, kiedy można się 

spodziewać ogłoszenia przetargu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że do wakacji 

będzie to zrobione.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

przedmiotowego sprawozdania, które będzie przekazane na sesję Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2023 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2023 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Emilię 

Łaniewską – dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie. Zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jest „za” przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania.  

 
 
 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2023  

- temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński do realizacji 

organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w skład Komisji konkursowej wchodzą: Pani Beata Korczewska, Pani Aleksandra 

Podgórniak, Pani Patrycja Świtalska, Pani Dorota Niezgoda, Pan Piotr Pawlak. 

Zapytał, czy są pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie ma żadnego 

konfliktu, jeśli chodzi o kandydaturę Pana Piotra Pawlaka.  
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie ma. Przekazał, że było takie zapytanie przy składaniu dokumentów. Kandydat 

został zgłoszony przez Wieluńskie Towarzystwo Naukowe.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła i dodała, że pani mecenas wypowiedziała się w tej kwestii.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1/24  w sprawie powołania Komisji konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych 

w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2024 r. zadań zleconych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (głosowało  

5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 7 

Zapoznanie z informacją Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o sposobie realizacji wniosku Komisji Rewizyjnej  

z kontroli przeprowadzonej w dniu 15.03.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że wpłynęło 

pismo od Pani dyrektor po kontroli Komisji Rewizyjnej. W zaleceniach Komisji 

Rewizyjnej było napisane, że placówka wymaga dostosowania do potrzeb uczniów  

z niepełnosprawnością (winda, podjazd). Wpłynęła odpowiedź od Pani dyrektor,  

w której informuje, że szkoła posiada 2 podjazdy dla osób z niepełnosprawnością: 

jeden przy wejściu do szkoły od ul. Szkolnej, drugi przy wejściu do Izby Pamięci 
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Września 1939 r. Planowana jest budowa szybu windowego od stronu  

ul. Piłsudskiego/Medyk. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przekazaniem przedmiotowej informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu o sposobie realizacji wniosku 

Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w dniu 15.03.2024 r. i jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) zdecydował o przekazaniu ww. informacji Przewodniczącemu 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

Panią Agnieszkę Stępień-Wyrembak – wicedyrektora II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania w tym punkcie.  

Pan Jakub  Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy Pani dyrektor 

pamięta jak jest w regulaminie, czy stanowisko drugiego wicedyrektora zależy  

od ilości oddziałów. 

Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała,  
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że stanowisko pierwszego wicedyrektora zależy od ilości oddziałów, a później to już 

od decyzji Zarządu.   

Pan Jakub  Jurdziński – członek Zarządu wskazał, że wniosek był Pani 

dyrektor Tatary.  

Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu również przekazał,  

że to Pani dyrektor wnioskowała.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał Panią wicedyrektor 

Stępień-Wyrembak, czy teraz nie będzie wicedyrektorem.  

Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tego 

nie wie. Dodała, że ma powołanie na 5 lat.  

 Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.   

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 2/24 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego 

stanowiska wicedyrektora w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 2/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie treści projektu Aneksu do Porozumienia zawartego z Ministrem  

Edukacji Narodowej w sprawie zapewnienia realizacji zadań wiodącego  

ośrodka koordynacyjno - rehabilitacyjno - opiekuńczego na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego. 



20 
 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że wpłynęło 

pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu odnośnie 

dostosowania zapisów w porozumieniu z uwagi na to, że zmieniło się 

Rozporządzenie Ministerstwa Edukacji i Nauki z dnia 30.08.2023 r., stąd jest 

potrzeba zawarcia niniejszego Aneksu.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu powiedział, że chodzi o aktualizację 

przepisów.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem treści projektu Aneksu do Porozumienia.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął treść 

projektu Aneksu do Porozumienia zawartego z Ministrem Edukacji Narodowej  

w sprawie zapewnienia realizacji zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno  

- rehabilitacyjno - opiekuńczego na obszarze Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie decyzji co do ewentualnego złożenia skargi na Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi do Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie za lekceważenie radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu, mieszkańców powiatu wieluńskiego oraz Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Waldemara Borczyka. 
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana Tomasza 

Koryciaka - z-cę naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Powiedział,  

że wpłynęło pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) 

Oddział w Łodzi odnośnie spotkania.  

Pan Tomasz Koryciak - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg poinformował, że wczoraj wpłynęło pismo, GDDKiA zaprasza 

przedstawicieli naszych władz na spotkanie do siedziby Oddziału w Łodzi,  

po wcześniejszym telefonicznym umówieniu się.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z powyższym zaproponował, żeby pozostawić sprawę w toku, ponieważ zmienił się 

chyba dyrektor i zastępcy. Dodał, że umówią się na spotkanie. Udzielił głosu Panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaznaczył, że zgłaszanie skargi  

to nie jest dobra droga. Podkreślił, że Pan radny wypowiedział się w imieniu 

wszystkich radnych. Jego zdaniem nie powinno tak być, bo może wszyscy czują się 

obrażeni, a może nie wszyscy. Dodał, że nie wie tego, dlatego zamknąłby tę sprawę  

i nie zostawiał jej jako sprawy w toku.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że w związku z tym,  

że zostało umówione spotkanie, kończymy temat.   

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zostanie umówione spotkanie, będzie taka informacja przedstawiona na sesji  

i kto będzie chętny, to pojedzie.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, czy jest możliwość dodania 

jakiś punktów do tematów tego spotkania, ponieważ tutaj jest wskazana konkretna 

droga krajowa.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że miało 

to być spotkanie dotyczące problemów związanych z drogami krajowymi na terenie 

powiatu wieluńskiego.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu powiedział, że można poszerzyć 

tematykę spotkania.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak 

mu się wydaje. Zaznaczył, że mając na względzie powyższe, Zarząd zamyka  
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tę sprawę i rezygnuje ze złożenia skargi na Dyrektora na Dyrektora Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi. Zapytał, kto jest „za”.  

  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu, w związku z wpłynięciem pisma Zastępcy 

Dyrektora Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

z dnia 10.05.2024 r. znak: O/ŁO.Z-2.443.21.2024.DP, stanowiącym zaproszenie  

na spotkanie do siedziby Oddziału w Łodzi dotyczące bezpieczeństwa na drogach 

krajowych przebiegających przez powiat wieluński, jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) 

zrezygnował ze złożenia skargi na Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział w Łodzi do Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Warszawie za lekceważenie radnych Rady Powiatu w Wieluniu, 

mieszkańców powiatu wieluńskiego oraz Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie uzyskania szczegółowej informacji 

na temat przebiegu budowy obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 wraz  

z zapytaniem czy powyższa inwestycja nie jest zagrożona oraz czy jest procedowana 

zgodnie z wcześniejszymi planami GDDKiA w związku z wnioskiem złożonym  

na LXXX sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Krzysztofa Owczarka.    

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że został 

przygotowany projekt pisma. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że zmieniłby  

w projekcie pisma słowo: „radny” na słowo „przewodniczący”, ponieważ to poważniej 

brzmi.  
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, ponieważ 

Pan Owczarek był wówczas Przewodniczącym Rady Powiatu w Wieluniu. Zapytał, 

kto jest „za” zaakceptowaniem projektu przedmiotowego pisma z poprawką.    

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował  

projekt pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi w sprawie uzyskania szczegółowej informacji na temat przebiegu 

budowy obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 wraz z zapytaniem  

czy powyższa inwestycja nie jest zagrożona oraz czy jest procedowana zgodnie  

z wcześniejszymi planami GDDKiA w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Wieluniu Pana Krzysztofa Owczarka z poprawką, polegającą na zmianie 

sformułowania: radnego Pana Krzysztofa Owczarka na zapis: Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Wieluniu Pana Krzysztofa Owczarka (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zauważył, że pismo będzie teraz 

datowane.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że wniosek został 

złożony wcześniej.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że wniosek 

został złożony w dniu 22.04.br., jak Pan Owczarek pełnił funkcję Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Wieluniu.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że teraz też już nawet 

nie jest radnym.  
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Pkt 12 

Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 45  

na odcinku Czarnożyły-Złoczew w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Andrzeja Jażdżyka. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że został 

przygotowany projekt odpowiedzi. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu przedmiotowego pisma.  

 

        
 
 
 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował  

projekt pisma skierowanego do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 45 na odcinku Czarnożyły-

Złoczew w związku z wnioskiem złożonym na LXXX sesji Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 22.04.2024 r. przez radnego Andrzeja Jażdżyka (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zaproponował, aby na spotkaniu został 

również poruszony powyższy temat.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się.  

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Konopnica. 
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że wpłynął 

wniosek Wójta Gminy Konopnica. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 3/24 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Konopnica (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 3/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

- dot. dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z przeznaczeniem  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące 

inwestycję pn.: „Przebudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku pałacu  

na dom seniora dziennego pobytu - etap remont piwnic”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby punkty 

nr: 14-19 porządku obrad omówić w jednym bloku.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy jest udział naszych 

środków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że w niektórych tak.  
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się na takie 

procedowanie, zaproponowane przez Pana wicestarostę. Powitał Panią Annę Pakułę 

- inspektora ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych. Zapytał, 

czy są jakieś pytania. Udzielił głosu Panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy Pan Kluska 

podpisał umowę darowizny.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych przekazała, że umówili się na jutro.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopytał, czy to podpisze.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu wyjaśnił, że środki  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków przechodzą przez powiat i dodatkowo 

minimum 2% musieli zapewnić finansowanie Beneficjenci, u których te prace  

są wykonywane. Dodał, że Pan Kluska we wniosku do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków określił dosyć wysoko wkład własny, ponieważ to nie było 2% 

tylko praktycznie mówiąc ¼. Kontynuował, że chodzi o to, że 300 tys. zł dostał 

dotacji, a 80 tys. zł powiedział, że da swoich pieniędzy. Pozostałe jednostki określiły 

ten udział własny w wysokości 2%. Dodał, że jego zdaniem są w stanie pokryć te 2%,  

bo rozmawiał i są środki, jakie niektóre jednostki posiadają na odbudowę zabytków.  

W ramach tych środków pokrywają te 2%. Przekazał, że bylibyśmy w stanie pokryć 

2%, natomiast w przypadku aż 80 tys. zł nie można sobie pozwolić na taką sytuację, 

zwłaszcza, że w tamtym roku jak był tworzony WTZ (Warsztat Terapii Zajęciowej)  

w Rudzie to wszystkie gminy dawały, o ile się nie myli 10 tys. zł, powiat wieluński 

dołożył praktycznie mówiąc 90 tys. zł do utworzenia tego WTZ-tu. Była taka 

dżentelmeńska umowa z Panem Kluską, że zgadza się, że powiat daje 90 tys. zł, 

natomiast na pewno nie będzie od nas rościł żadnych pretensji, że nie otrzyma  

w ramach tego Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Dlatego też projekt 

porozumienia i nawet tego weksla, że ma przekazać te środki podkreślił, że uważa, 

że jest zasadny. Przekazał, że podejmując tę uchwałę według Pani mecenas  

w całości, bo w tej uchwale nie ma, że 300 tys. zł z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków tylko w uchwale jest całość 380 tys. zł, może rościć sobie wypłatę tych 

środków, ponieważ może ogłosić przetarg na wykonanie tego zadania. Dlatego 

dobrze byłoby, aby przed podjęciem uchwały to porozumienie zostało podpisane.  



27 
 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu dopytał, czy chodzi  

o porozumienie o wpłacie pieniędzy.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że umowa 

darowizny dla powiatu wieluńskiego na prace.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zaznaczyła, że jak jutro zostanie 

podpisane porozumienie, to będzie przed podjęciem uchwały.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, jakie sankcje są zawarte  

w porozumieniu, jeżeli nie wpłaci środków.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że dlatego też 

sporządzili weksel.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu dopytał, czy chodzi o zadanie  

pn.: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu Taczanowskich”. 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopowiedział, że zadanie  

pn. „Przebudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku pałacu na dom seniora 

dziennego pobytu - etap remont piwnic”, to jest 2 tys. zł i będzie to realizowane  

w 2025 r. 

 Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania do punktów nr: 14-19.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy przyjmują tę uchwałę.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak 

przyjmą, ale okaże się, czy będzie podpisana umowa darowizny, to będzie przed 

sesją. Nadmienił, że materiały mają być na sesję w dniu 24.05.br., więc będą mieć 

wiedzę, czy umowa jest podpisana. Zaproponował przejście do procedury 

głosowania każdego punktu po kolei. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały z punktu 14.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 4/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  
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do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 4/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

obejmujące inwestycję pn.: „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu 

Taczanowskich”. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 5/24  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 5 

członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 5/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej 

pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Parafii Katolickiej pw. 

Nawiedzenia NMP w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „ Wykonanie badań 

i prac konserwatorskich ołtarza bocznego pw. Miłosierdzia Bożego w kościele  

pw. Bożego Ciała w Wieluniu”. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 6/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Wieluniu 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 6/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

- dot. dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy i Męczennicy 

w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Wykonanie badań i prac konserwatorskich 

rzeźb Św. Mikołaj Biskup i Św. Jan Nepomucen w kościele  

pw. Św. Barbary Dziewicy i Męczennicy w Wieluniu”. 

 

 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 7/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Świętej Barbary Dziewicy  

i Męczennicy w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 7/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej 

pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Parafii Katolickiej  

pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Zabytkowy kościół 

w Dąbrowie. Prace przy wieży kościoła”. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 8/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Katolickiej pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 8/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Sióstr 

Bernardynek w Wieluniu na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Klasztoru Sióstr Bernardynek  

w Wieluniu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane obejmujące inwestycję pn.: „Konserwacja ratunkowa ołtarza głównego  
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(2 ćw. XVIII w.) z kościoła Zakonu Sióstr Bernardynek pw. św. Mikołaja (1380 r.)  

w Wieluniu I etap”. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 9/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Sióstr Bernardynek w Wieluniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 9/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia członków 

Zarządu Powiatu w Wieluniu do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych  

w imieniu powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 10/24 w sprawie upoważnienia członków Zarządu Powiatu w Wieluniu  

do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu powiatu 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 10/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2023  

- temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał o debatę oraz o kwestię 

zgłaszania się do debaty mieszkańców.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że jeszcze nigdy 

nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty, ale mogą się zgłosić. Następnie 

przekazała, że po podjęciu uchwały przez Zarząd, na BIP-e (Biuletyn Informacji 

Publicznej) zostanie zamieszczony komunikat o możliwości zgłoszenia się 

mieszkańców do debaty. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym 

dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany Raport  

o stanie powiatu, czyli do 23 maja br.  Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos  

w debacie, składa do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu pisemne 

zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 150 osób. Rada Powiatu w Wieluniu 

rozpatrzy Raport podczas czerwcowej sesji.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 11/24 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2023 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 11/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi w sprawie rozwiązania umowy użyczenia  

z dnia 23.02.2023 r. pomieszczenia nr 201 o pow. 10,35 m2, położonego na 2 piętrze 

budynku Starostwa Powiatowego w Wieluniu, za porozumieniem stron z dniem 

17.05.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że wpłynęło 

pismo Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi 

(WFOŚiGW) o rozwiązanie umowy użyczenia pomieszczenia, ponieważ nie ma 

zainteresowania ze strony mieszkańców odnośnie korzystania z usług dotyczących 

Programu „Czyste Powietrze”, stąd jest przygotowany projekt odpowiedzi na ww. 

pismo. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, w jakich dniach, godzinach jest 

dostępny ww. punkt i kto go obsługiwał.   

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że bodajże  

we wtorki, obsługiwany był przez przedstawiciela WFOŚiGW.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu odpowiedzi na przedmiotowe pismo.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na pismo Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi w sprawie rozwiązania umowy użyczenia z dnia 23.02.2023 r. 

pomieszczenia nr 201 o pow. 10,35 m2, położonego na 2 piętrze budynku Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu, za porozumieniem stron z dniem 17.05.2024 r.  (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034, ujęty  

w punkcie 24 porządku obrad.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania 

w tym punkcie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o salę przy ZS nr 2  

w Wieluniu - czy to chodzi o remont? 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że we wniosku był zawarty remont sali gimnastycznej. Zaznaczył, że fatalnie wygląda 

elewacja w środku, chodzi też o malowanie parkietu, jest również zawarta 

rekultywacja boiska, które jest na zewnątrz. Nadmienił, że trzeba tam dosypać 

granulatu, zadbać o trawę i uzupełnić ogrodzenie plus wymienić część oświetlenia  

na boisku.   

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, jaka to jest szkoła.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że ZS nr 2 w Wieluniu.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 12/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 12/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 13/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 13/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania 

w tym punkcie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest wiadome  

ile szacunkowo zabraknie środków w tym roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wie,  

bo tutaj w grę wchodzi dużo spraw - czy będzie jeszcze coś robione, ile oddziałów 

będzie w szkołach, ile trzeba będzie dołożyć do oświaty. Dodał,  

że na zabezpieczeniu kredytu szpitala jest cały czas 2 mln zł. Te środki będą 

przeznaczone na jeszcze dodatkowe podwyżki, czy braki w wynagrodzeniach  

dla nauczycieli. Zaznaczył, że będą o tym decydować w trakcie roku. Podkreślił,  

że mogą wystąpić różne okoliczności.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, czy w grę wchodzi zamówienie 

publiczne. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, dlaczego obligacje  

są korzystniejsze. Czy jest to prostsze w wykonaniu?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jest to dług  

i trzeba to tak samo traktować, jak kredyt. Emisja obligacji jest taka, że robi się jedno 

zapytanie ofertowe i może być ta emisja obligacji rozciągnięta na lata. Zaznaczył,  

że tego nie robią – robią emisję w jednym roku, więc ta korzyść nas już nie dotyczy. 

Kontynuował, że nie jest objęta Prawem zamówień publicznych, na pewno według 

RIO (Regionalna Izba Obrachunkowa) jest to produkt bardziej bezpieczny niż kredyt. 

Dodał, że każda seria jest objęta oddzielną marżą. Nadmienił, że biorąc kredyt objęty 

jest jedną marżą. Zaznaczył, że bardzo często zdarza się, że suma marż wychodzi 

taniej niż w przypadku kredytu. Możliwość karencji w spłacie kapitału na pewno jest 

dłuższa niż w przypadku kredytu i w przeciwieństwie do kredytu w momencie braku 

możliwości wykupu obligacji, można przenegocjować moment spłaty i przesunąć 

moment spłaty, np. na 5 kolejnych lat, ale to jest mowa o roku 2030.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zaznaczył, że jest to korzystniejsze  

pod tym względem, że nie trzeba porozumieć się znowu z bankiem, aneksować 

umowy, przedłużać spłatę.  
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Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zmiany stóp 

wpływają tak samo, jak na kredyt.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, WIBOR 

jest taki sam, konkurencja jest tylko na marży.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 14/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 14/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Sprawy bieżące.  

 

 

    Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że tak jak 

mówił na samym początku posiedzenia w punkcie „Sprawy bieżące” jest dodatkowo 

sprawa, a mianowicie „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii rozwoju 

ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030, w tym trybu 

konsultacji”. Zapytał, czy są pytania.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu odniósł się do kwestii opracowania 

Strategii i dopytał, jaki jest maksymalny okres przyjęcia przez Radę Powiatu, Rady 

Gminy, przez wszystkich partnerów uchwały o przyjęciu Strategii. Dodał, że gminy 

stoją przed wyzwaniem dotyczącym przygotowania Planów Ogólnych, które mają 
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wywodzić się niejako ze Studium kierunków i uwarunkowań, które funkcjonują  

na obszarach poszczególnych gmin, ale z informacji jakie uzyskał wynika,  

że podjęcie Strategii ponadlokalnej wcześniej, będzie rzutowało na Plany Ogólne. 

Dodał, że stąd pytanie o maksymalny czas, w którym można byłoby wydłużyć 

podjęcie Strategii.  

 Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała,  

że termin opracowania przez wykonawcę to 20. listopada, czyli do tej daty muszą 

opracować Strategię. Nadmieniła, że w umowie z wykonawcą nie mieli określonego 

terminu przyjęcia tylko opracowania już gotowego, zaakceptowanego przez 

wszystkie strony projektu.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zauważył, że przyjęcie tego 

harmonogramu spowoduje to, że wykonawca będzie musiał wywiązać się  

do 22. listopada 2024 r. 

 Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała,  

że to powoduje umowa.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu powiedział, że jeżeli teraz zostanie 

przygotowana Strategia po przejściu wszystkich punktów: konsultacji społecznych, 

strategicznej oceny, zatwierdzenia przez Radę porozumienia, przekazanie projektu 

Radom Gmin i Powiatu do uchwalenia, przyjęcie przez wszystkie Rady, to tak jakby 

ostatni punkt nie jest wiążący odnośnie umowy z wykonawcą, tak? Wykonawca 

wywiąże się z realizacji zapisów umowy.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wykonawca może 

określić swój termin. Wykonawca do 20. listopada ma opracować dokument. 

Kontynuował, że teraz wykonawca zażąda od gmin do jakiego terminu.  

 Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie wie, czy wykonawca może od nas zażądać terminu.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu podkreślił, że jeżeli zostanie podjęta 

Strategia i zostaną zawarte w niej zapisy, w których przykładowo w gminie Skomlin, 

Czarnożyły, Wieluń w danym obrębie, miejscu będzie do planowania według Strategii 

dana inwestycja, to gmina opracowując Plan Ogólny będzie związana zapisami 

Strategii. Zaznaczył, że plany gmin mogą być różne. Był tryb przygotowawczy, 
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zgłaszania wniosków przez poszczególne gminy, ale ma na uwadze to, że pewnie  

w gminach może się za chwile coś wydarzyć, może będą nowe inwestycje, a będą 

związani Strategią.  

  Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu zapytała,  

czy gminom zależałoby na tym, aby później były podjęte te uchwały.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, czy jest taka możliwość,  

aby to podjąć z jakimś opóźnieniem w związku z tym, że gminy mają też czas  

na podjęcie Placów Ogólnych. Dodał, że z tego, co wie, to gminy jeszcze nie zabrały 

się za to, a mają na to 2 lata.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawiał 

się nad tym, aby przyjąć Strategię, a ewentualnie później ją aktualizować, bo celem 

Strategii jest to, aby jak najszybciej móc ją wpisywać, punktować we wnioskach,  

czy to KPO (Krajowy Plan Odbudowy), czy odnośnie nowej perspektywy unijnej.  

 Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu przekazała,  

że można aktualizować. 

  Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał o tryb aktualizacji - podobny  

jak opracowanie? 

 Pani Anna Pakuła  - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zaznaczył, że jest to w takim układzie 

wydłużony proces.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w zasadzie  

o konsultacje, wówczas nie ma już diagnozy.  

 Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu podkreślił, że Strategia jest elementem 

dość istotnym przy wnioskach z KPO, czy odnośnie nowej perspektywy Unii 

Europejskiej.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 15/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030, w tym 

trybu konsultacji (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 15/24 sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

 

Na I posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski  

nie zostały zgłoszone.  

 

 

Pkt 28 

Zamknięcie I posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął I posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


